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One of this century's most important philosophers here focuses on Plato's
PROTAGORAS, PHAEDO, REPUBLIC, and PHILEBUS and on Aristotle's three moral
treatises to show the essential continuity of Platonic and Aristotelian reflection on the
nature of the good. In so doing Gadamer not only succeeds in giving us an incisive
example of his interpretive art but also gives us a clearer picture of the ethical
dimension of his own philosophy and the practical implications of hermeneutical
theory.
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评论

统一论都不足以来描述这种观点啊，人家明明是绵延！包先生好眼光，十五年前就引用
了。。。宋宋也好眼光，买的还是精装本。。。图书馆也好眼光，居然有这本书。。。
读者眼光更好，不过书品不好，都翻烂了。。。我读完了。。。再也不废话了。。。

-----------------------------
Rosen 說的很對：Gadamer 談詮釋學方法時講的各種規範連 Gadamer
自己實際詮釋時都未見得有遵守，而這正是為何他的實際詮釋精彩的原因。這書闡釋
Philebus 以及後來在亞里斯多德那裡的影響極好。仍有海德格的影子，但何妨？

-----------------------------
记得去年何卫平说他在翻译了，今年估计快了吧
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